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Protokół nr VII/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Nowej Dębie 

w dniu 26 września 2024 r. 

 
VII Sesja Rady Miejskiej w Nowej Dębie odbyła się w sali Samorządowego Ośrodka 

Kultury w Nowej Dębie i trwała od godz. 1602  do godz. 1724. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych, zgodnie z listą stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 

Radni obecni;  

1. Tomasz Dziemianko 

2. Barbara Jaskot 

3. Hubert Kopeć 

4. Beata Kosior 

5. Anita Nowotko-Chmielowiec 

6. Stanisław Rawski 

7. Dariusz Róg 

8. Joanna Serafin 

9. Łukasz Serafin 

10. Stanisław Skimina 

11. Marian Tomczyk 

12. Damian Wolan 

13. Tomasz Wolan 

14. Stanisława Żarkowska 

Radni nieobecni; 

1.   Kasica Wojciech 

Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 

nr 2 do protokołu. 

Ad. 1.  

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Kosior, która powitała radnych 

oraz osoby uczestniczące w sesji. Następnie stwierdziła wymaganą liczbę radnych - 14 do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Przewodnicząca poinformowała również, że zgodnie  

z obowiązującymi przepisami sesja jest nagrywana za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk  

i obraz, a jej przebieg transmitowany jest na żywo w internecie.  

Ad. 2.  

Przewodnicząca obrad przedstawiła proponowany porządek sesji. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej. 

4. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok, 

b) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba, 

c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wleń, 

d) w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2024 (przepompownia ścieków PT-7 w Rozalinie), 



2 
 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

e) w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2024 (boisko – Orlik 2012 w Nowej Dębie), 

f) w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2024 (remiza OSP Chmielów), 

g) w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2024 (oświetlenie uliczne), 

h) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

i) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu, 

j) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (Chmielów), 

k) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu, 

l) w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń  

kanalizacyjnych na lata 2024 – 2027, 

m) w sprawie dopłaty do taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków.  

5. Zapytania i wnioski mieszkańców. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

8. Interpelacje i zapytanie radnych. 

9. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem, czy są uwagi lub wnioski do przedstawionego 

porządku obrad. Burmistrz MiG Wiesław Ordon wniósł o zdjęcie z porządku obrad uchwały pkt 4 

litera „m”, czyli uchwały w sprawie dopłaty do taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków. W uzasadnieniu do wniosku poinformował, że do UMiG 

wpłynęła informacja, iż Wody Polskie nie zatwierdzają jeszcze taryfy złożonej przez 

Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, dlatego, że oczekują jeszcze bardziej 

szczegółowych wyjaśnień. W związku z powyższym nie wiadomo jest do jakiej kwoty będzie 

dopłacanie do cen wody. Innych wniosków nie było. Przewodnicząca poddała złożony wniosek 

pod głosowanie. 

Głosowano zdjęcie z porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 

dopłaty do taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna 

Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława 

Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Tomasz Dziemianko, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 

BRAK GŁOSU (1) Wojciech Kasica 

NIEOBECNI (0) 

Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianie. 

Głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 



3 
 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Wyniki imienne 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) Wojciech Kasica 

NIEOBECNI (0) 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Beata Kosior zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy są uwagi do protokołu  

z VI sesji Rady Miejskiej w dniu 26 sierpnia 2024 r. Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z VI sesji Rady Miejskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Hubert Kopeć 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

Ad.4. Podjęcie uchwał: 

a) Magdalena Skura - skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok. Po udzieleniu wyjaśnień, 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny 

Dariusz Róg poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 19 września pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Magdalena Skura - skarbnik gminy, w imieniu Burmistrza MiG 

wniosła o autopoprawkę do projektu tej uchwały. Podała, że w związku z dokumentami, które  

w ostatnich dniach wpłynęły do UMiG zmieniono po stronie dochodowej: wprowadzono 

dodatkowe środki ze sprzedaży działki 1384/33 w sołectwie Cygany w kwocie 42 866,00 zł  

z przeznaczeniem na zadania zgodnie z podjętą chwałą Zebrania Mieszkańców z dnia 18 września 

2024, tj. kwotę 20 666,00 zł na wykonanie odwodnienia na działkach budowlanych w Cyganach, 

kwotę 18 500,00 zł na wykonanie oświetlenia ulicznego w Cyganach, kwotę 1 700,00 zł na 

koszenie działek w sołectwie Cygany, kwotę 2 000,00 zł na zakup namiotu dla sołectwa Cygany. 

Wprowadza się również środki ze sprzedaży działki 1384/34 w sołectwie Cygany  

z przeznaczeniem na zadania, zgodnie z podjętą uchwałą również z dnia 18 września 2024. Kwota 

49 707,64 zł na wykonanie odwodnienia na działkach budowlanych w Cyganach. Zmienia się 

zakres przedsięwzięcia przewidzianego do realizacji z funduszu sołectwa Cygany. Kwotę 2 000,00 

zł pierwotnie przeznaczoną na zagospodarowanie zieleni na działce nr ewid. 1259 za budynkiem 

CKL w Cyganach, Zebranie Wiejskie mieszkańców sołectwa przeznaczyło na zakup materiałów  

i wyposażenia do budynku CKL w Cyganach. Zmienia się zakres przedsięwzięcia przewidzianego 

do realizacji z funduszu sołectwa Alfredówka, kwotę 8 000,00 zł przeznaczoną pierwotnie na 

zakup sprzętu na plac zabaw w Alfredówce oraz kwotę 867,50 zł, pozostałą kwotę po zakupie 

namiotu na imprezy plenerowe, Zebranie Wiejskie mieszkańców sołectwa przeznaczyło na zakup 

sprzętu, umundurowania oraz wyposażenia dla OSP Alfredówka. Zmienia się również środki  

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków w kwocie 150 000,00 zł z przeznaczeniem na 



4 
 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

dotacje na prace konserwatorskie kościoła parafii w Tarnowskiej Woli. Również poinformowała, 

że Uchwałą z dnia 24 września 2024r. Regionalna Izba Obrachunkowa wszczęła postępowanie 

nadzorcze względem uchwały Rady Miejskiej z dnia 26 sierpnia 2024 r. w sprawie zmian  

w budżecie miasta i gminy na rok 2024 i wskazała istotne naruszenie prawa poprzez zaplanowanie 

dotacji bez podstawy prawnej i wyznaczyła termin usunięcia nieprawidłowości do 21 października. 

W związku z krótkim czasem, wnosi się autopoprawkę również do klasyfikacji wprowadzonych 

środków na dotację celową na udzielenie pomocy finansowej. Dodała, iż na chwilę obecną znany 

jest konkretny cel, na który będą te środki przeznaczone. Właściwym rozdziałem jest dział Oświata  

i Wychowanie, rozdział usuwanie skutków powodzi. Wprowadza się również zmiany w wydatkach 

majątkowych. Wprowadza się zadanie zgodnie z uchwałą zebrania wiejskiego w Cyganach, 

wykonanie odwodnienia na działkach budowlanych w Cyganach. Zmniejsza się dotacje dla parafii 

w Tarnowskiej Woli na zadanie prace konserwatorskie kościoła parafii pod wezwaniem 

Najświętszego Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli. Środki z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków 150 000,00 zł oraz wkład własny 3 061, 22 zł, w związku ze stwierdzeniem nieważności 

uchwały nr VI/50/2024 z 26 sierpnia 2024 w sprawie przyznania dotacji celowej parafii. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie zgłoszoną autopoprawkę 

Głosowano autopoprawkę w sprawie: 

zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

Następnie odbyło się głosowanie projektu uchwały wraz z przyjętą autopoprawką. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VII/53/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE 

W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE MIASTA I GMINY NOWA DĘBA NA 2024 ROK 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

b) Magdalena Skura - skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba. Rada przyjęła 

objaśnienia przyjętych wartości do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Nowa Dęba.   

Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący 

komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 19 września 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Magdalena Skura - skarbnik gminy, w imieniu 
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Burmistrza MiG wniosła o autopoprawkę do projektu tej uchwały, poinformowała, iż w związku 

ze zmianami w budżecie należy dostosować Wieloletnią Prognozę Finansową, z tym zwiększa się 

dochody majątkowe i zmienia się wydatki majątkowe i wydatki bieżące o kwoty wynikające  

z uchwały w sprawie zmian w budżecie.  

Przewodnicząca poddała pod głosowanie zgłoszoną autopoprawkę. 

Głosowano autopoprawkę w sprawie: 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

Pytań nie było. Następnie odbyło się głosowanie projektu uchwały wraz z przyjętą autopoprawką. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VII/54/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZMIAN W WIELOLETNIEJ PROGNOZIE FINANSOWEJ GMINY NOWA 

DĘBA 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

c) Magdalena Skura - skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wleń. Poinformowała, iż w związku  

z zaistniałą sytuacją spowodowaną klęską powodzi, która wystąpiła na obszarze Dolnego Śląska 

oraz południowej części Polski i dużymi zniszczeniami z tego tytułu na terenie tamtejszych gmin, 

Gmina Nowa Dęba proponuje przekazanie pomocy finansowej w kwocie 30 000,00 zł jednej  

z gmin celem zmniejszenia skutków kataklizmu. Cel zostanie określony w zawartej umowie 

zgodnie z zapotrzebowaniem właściwej gminy. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do 

Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że 

komisja na posiedzeniu w dniu 19 września pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Magdalena 

Skura - skarbnik gminy, w imieniu Burmistrza MiG, wniosła o autopoprawkę do projektu tej 

uchwały, poinformowała, iż w § 1 zapis: przeznaczeniem na skutki usuwania powodzi, zastępuje 

się zapisem z przeznaczeniem na odbudowę infrastruktury oświatowej, która ucierpiała podczas 

powodzi we wrześniu 2024 roku. Dodała, iż na posiedzeniu Komisji Budżetowej do końca nie było 

jeszcze wiadomo na jaki cel będzie pomoc przeznaczona.  Na tą chwilę, Wójt Gminy Wleń określił 

się, w związku z tym, dookreślić należy również i zapis pomocy finansowej uchwały właściwej. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie zgłoszoną autopoprawkę. 
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Głosowano autopoprawkę w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wleń. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

Następnie Przewodnicząca RM otworzyła dyskusję, uwag nie było. Przystąpiono do głosowania 

projektu uchwały wraz z przyjętą autopoprawką. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VII/55/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE W SPRAWIE 

UDZIELENIA POMOCY FINANSOWEJ DLA GMINY WLEŃ 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

d) Magdalena Skura - skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2024 (przepompownia ścieków PT-7 w Rozalinie). Poinformowała, że istniejąca  

w Rozalinie główna przepompownia tranzytowa PT-7, odprowadzająca ścieki z Chmielowa, 

Cyganów, Jadachów i Rozalina, sprawia duże uciążliwości zapachowe dla mieszkańców tej 

miejscowości. Sąsiedzi przepompowni od lat podejmują starania o zmianę tej sytuacji. W związku 

z tym podjęte zostały starania o znalezienie sposobu na zmianę lokalizacji istniejącej 

przepompowni PT-7. Przewiduje się w porozumieniu z właścicielami nieruchomości nową 

lokalizację, oddaloną znacznie od zabudowań, a zlokalizowaną na istniejącym ciągu 

kanalizacyjnym. Przeniesienie lokalizacji wymaga jednak opracowania nowej dokumentacji 

technicznej i uzyskania stosownych pozwoleń. Czas przygotowania takiej dokumentacji to kilka 

miesięcy, co sprawia, że w tym roku tej dokumentacji nie da się zrealizować. Następnie 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny 

Dariusz Róg poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 19 września pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR VII/56/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UPOWAŻNIENIA DO ZACIĄGNIĘCIA ZOBOWIĄZANIA NA 

REALIZACJĘ ZADANIA WYKRACZAJĄCEGO POZA ROK BUDŻETOWY 2024  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

e) Magdalena Skura - skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2024 (boisko – Orlik 2012 w Nowej Dębie). Poinformowała, że zestaw Boisk Orlik  

w Nowej Dębie przez okres minionych 15 lat był bardzo mocno eksploatowany przez dzieci, 

młodzież i starszych. Jednakże, ta eksploatacja spowodowała znaczące zużycie boisk, które 

wymagają pilnych działań modernizacyjnych. W związku z pozytywnym rozpatrzeniem wniosku 

o dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego ze środków Funduszu Rozwoju Kultury 

Fizycznej w ramach Programu Modernizacji Kompleksów Sportowych „Moje Boisko-Orlik 2012” 

- edycja 2024, Gmina Nowa Dęba została zobowiązana przed podpisaniem umowy do 

udokumentowania posiadania środków na realizację wyżej w/w zadania inwestycyjnego. Zadanie 

inwestycyjne realizowane na Boisku Orlik przy Samorządowym Ośrodku Sportu i Rekreacji  

w Nowej Dębie, będzie obejmowało: wymianę nawierzchni boiska piłkarskiego z trawy 

syntetycznej, wymianę nawierzchni boiska wielofunkcyjnego oraz modernizację ogrodzenia  

i oświetlenia. Całkowita wartość zadania wynosi 1 281 291,00 zł, przy dofinansowaniu 

wynoszącym 500 000,00 zł. Termin zakończenia zadania określa się do dnia 31 października 2025 

roku. Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji 

radny Dariusz Róg poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 19 września pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR VII/57/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UPOWAŻNIENIA DO ZACIĄGNIĘCIA ZOBOWIĄZANIA NA 

REALIZACJĘ ZADANIA WYKRACZAJĄCEGO POZA ROK BUDŻETOWY 2024  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

f) Magdalena Skura - skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2024 (remiza OSP Chmielów). Poinformowała, że Gmina Nowa Dęba w ostatnich 

latach prowadziła działania zmierzające do poprawy warunków funkcjonowania jednostek 

Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie. Obecnie prace modernizacyjne przeprowadzono  

w Cyganach, Porębach Dębskich, Jadachach. Prace inwestycyjne trwają w Dębie, Tarnowskiej 

Woli oraz w Alfredówce. Dodała, że gmina przygotowywuje się do złożenia wniosku o środki 
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unijne do LGD na rozbudowę budynku w Rozalinie. Pozostanie jedynie jednostka OSP Chmielów, 

w której warunki funkcjonowania będą odbiegać od standardów w innych jednostkach. Remiza  

w Chmielowie to duży budynek, jednak w większości zagospodarowany został na potrzeby 

Samorządowego Ośrodka Kultury i Mieszkańców. Strażakom pozostały do dyspozycji garaże  

i niewielkie pomieszczenia socjalne. Brak jest zaplecza szkoleniowego i sanitarnego. Gmina Nowa 

Dęba przygotowała projekt techniczny na zadanie majątkowe pod nazwą Rozbudowa Remizy OSP 

Chmielów. W związku z tym, że nie ma możliwości pozyskania środków zewnętrznych na to 

zadanie, będzie ono realizowane ze środków własnych. Stworzenie dobrych warunków dla tej 

jednostki jest jednakże zobowiązaniem samorządu gminnego do działania na rzecz jednostki, która 

także ma najwięcej udziałów w akcjach ratowniczo gaśniczych. Dlatego zamierzamy podjąć prace 

zmierzające do rozbudowy remizy jeszcze w tym roku, tak by je zakończyć w przyszłym. 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny 

Dariusz Róg poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 19 września pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR VII/58/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UPOWAŻNIENIA DO ZACIĄGNIĘCIA ZOBOWIĄZANIA NA 

REALIZACJĘ ZADANIA WYKRACZAJĄCEGO POZA ROK BUDŻETOWY 2024  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

g) Magdalena Skura - skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2024 (oświetlenie uliczne). Poinformowała, że Gmina Nowa Dęba uzyskała 

dofinansowanie z Rządowego Programu Polski Ład, na zadanie inwestycyjne pod nazwą 

Rozświetlamy Polskę, w kwocie 579 120,00 zł przy udziale własnym wraz z inspektorem nadzoru  

w kwocie 170 000,00 zł. Środki te mają być wykorzystane na wymianę oświetlenia ulicznego na 

energooszczędne. W związku z warunkami PGE Dystrybucja dla wymiany oświetlenia będącego 

ich własnością, realizacja projektu dotyczyć będzie wymiany oświetlenia ulicznego będącego 

własnością gminy, obejmującego urządzenia na terenie miasta: ulica Bieszczadzka, 1 Maja, Jana 

Pawła II, Planty, Park Miejski. Pierwotnie kwota zaplanowana została do wydatkowania w roku 

2024, jednakże konieczność przygotowania audytu oświetleniowego spowodowało ogłoszenie 

przetargu na to zadanie w miesiącu wrześniu bieżącego roku z terminem realizacji 13 miesięcy,  

od momentu podpisania umowy z wykonawcą. Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji 

Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja na 

posiedzeniu w dniu 19 września pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie było.  
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Głosowanie: UCHWAŁA NR VII/59/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UPOWAŻNIENIA DO ZACIĄGNIĘCIA ZOBOWIĄZANIA NA 

REALIZACJĘ ZADANIA WYKRACZAJĄCEGO POZA ROK BUDŻETOWY 2024  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

h) Magdalena Skura - skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  Poinformowała, 

że z dniem 23 września 2021 roku, obowiązuje nowy przepis art. 6r ust. 2da ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku  w gminach, wprowadzony ustawą o zmianie ustawy o utrzymaniu czystości 

i porządku w gminach, ustawy Prawo ochrony środowiska oraz ustawy o odpadach. Stosownie do 

tego przepisu Rada Gminy może postanowić, w drodze uchwały, o pokryciu części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych, niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w przypadku, gdy środki pozyskane z opłat za 

gospodarowanie odpadami są niewystarczające na pokrycie kosztów funkcjonowania systemu 

gospodarowania, w tym kosztów, o którym mowa w art. 6r ust. 2 - 2c ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach. W związku z tym, iż w Gminie Nowa Dęba, pomimo zmiany 

stawki, dochody wykonane z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami nie pokrywają kosztów 

funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi, koniecznym jest podjęcie 

uchwały. W dyskusji głos zabrał radny Marian Tomczyk zwracając się do burmistrza z pytaniem 

czy to jest dopłata do odpadów aby mieszkańcy płacili mniej za śmieci oraz czy wiadomo o jakiej 

kwocie można mówić. Burmistrz Wiesław Ordon udzielił informacji, iż na sesji, na której 

podejmowana była uchwała w sprawie ustalenia nowej stawki opłat za odpady komunalne, 

informował, że część tylko kosztów wynikających ze zwiększenia opłaty w RIPOK-u w Stalowej 

Woli przeniesiona zostanie na mieszkańców, natomiast część zostanie przeniesiona na Gminę 

Nowa Dęba. Dodał, że część środków już jakby niedoszacowana była na początku roku, w związku 

z tym, że nie podwyższana była przez trzy lata stawka opłat za odpady komunalne. Zaznaczył,  

iż do końca roku około 340 000, 00 zł z budżetu gminy zostanie przeznaczone na pokrycie kosztów 

zagospodarowania odpadów komunalnych. Dlatego gmina podejmuje takie działania, które 

pozwolą w przyszłości zapanować nad tymi znaczącymi podwyżkami wynikającymi między 

innymi, z kosztów transportu, kosztów zagospodarowania odpadów. Więcej pytań nie było.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR VII/60/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE POKRYCIA CZĘŚCI KOSZTÓW GOSPODAROWANIA ODPADAMI 

KOMUNALNYMI Z DOCHODÓW WŁASNYCH NIEPOCHODZĄCYCH Z OPŁAT ZA 

GOSPODAROWANIE ODPADAMI KOMUNALNYMI 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

i) Magdalena Stróż - kierownik Referatu GPN, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu. 

Poinformowała, iż Samorządowy Ośrodek Sportu i Rekreacji w Nowej Dębie wystąpił  

z wnioskiem o oddanie w trwały zarząd nieruchomości nr 253/22 położonej w Jadachach, na której 

znajduje się stadion sportowy, z jednoczesnym udzieleniem 99% bonifikaty od opłat rocznych  

z tytułu trwałego zarządu. SOSiR wykorzysta przedmiotową nieruchomość na prowadzenie 

działalności statutowej w zakresie sportu i rekreacji. Zgodnie z wyceną sporządzoną przez 

rzeczoznawcę majątkowego, wartość wyżej wymienionej nieruchomości wynosi 1 642 190,00 zł. 

Zgodnie z art. 82 ust. 2 pkt 2 ustawy o gospodarce nieruchomościami opłata z tytułu trwałego 

zarządu wynosi 0,3% ceny. Po zastosowaniu stawki procentowej, opłata roczna wyniesie  

4 926,57 zł . Po udzieleniu 99% bonifikaty opłata będzie wynosić 49,27 zł. Następnie 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji radny Damian Wolan poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem 

uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VII/61/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE  WYRAŻENIA ZGODY NA UDZIELENIE BONIFIKATY OD OPŁATY 

ROCZNEJ Z TYTUŁU TRWAŁEGO ZARZĄDU 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

j) Magdalena Stróż - kierownik Referatu GPN, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (Chmielów). Przedstawiła, iż z wnioskiem 

o sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości nr 4200/1, położonej w obrębie Chmielów, 

stanowiącej własność Gminy Nowa Dęba, wystąpił właściciel nieruchomości przyległej nr 4196. 

Nieruchomość stanowiąca własność Gminy Nowa Dęba, zamierza wykorzystać na poprawę 

warunków zagospodarowania nieruchomości, której jest właścicielem, tj. 4196. Ze względu na 

kształt oraz niewielką powierzchnię nieruchomości 4200/1, nie może być ona zagospodarowana 

jako odrębna nieruchomość. W związku z tym jej sprzedaż w trybie bezprzetargowym jest zasadna. 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji radny Damian Wolan poinformował, że 
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komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem 

uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VII/62/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA SPRZEDAŻ NIERUCHOMOŚCI 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

k) Mieczysław Nalepa - kierownik Referatu SK, przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

RM w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu. 

Poinformował, iż zgodnie z art. 7 ust. 1 ustawy o drogach publicznych do dróg gminnych zalicza 

się drogi o znaczeniu lokalnym, nie zaliczone do innej kategorii, stanowiące uzupełniającą sieć 

dróg, służące miejscowym potrzebom, z wyłączeniem dróg wewnętrznych. W związku  

z uregulowaniem stanu prawnego działek, na których zlokalizowana jest ulica Eugeniusza 

Kwiatkowskiego w Nowej Dębie, która stanowi ciąg drogi od ulicy powiatowej – ul. Kościuszki 

do drogi gminnej ul. Marii Konopnickiej oraz wykonaną budową i oddaniem do użytkowania drogi 

– ul. ks. Mieczysława Wolanina w Nowej Dębie (obręb Dęba) oraz odcinka drogi -  

ul. Tadeusza Śmiśniewicza w Nowej Dębie, zasadne jest zaliczenie w/w dróg położonych na 

wskazanych działkach ewidencyjnych do kategorii dróg gminnych. Przewodnicząca RM zwróciła 

się do Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. 

Przewodniczący komisji radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VII/63/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZALICZENIA DRÓG DO KATEGORII DRÓG GMINNYCH I USTALENIA 

ICH PRZEBIEGU 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

l) Mieczysław Nalepa - kierownik Referatu SK przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń  

kanalizacyjnych na lata 2024 – 2027. Poinformował, że pismem z dnia 20 lutego 2024 roku 

Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o. w Nowej Dębie, prowadzące 

działalność w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na 

terenie Miasta i Gminy Nowa Dęba, przedłożyło wieloletni plan rozwoju i modernizacji urządzeń 
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wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2024-2027 - zwracając się o jego uchwalenie. 

Organem właściwym do zatwierdzenia planu zgodnie z powołaną ustawą jest Rada Gminy. 

Zgodnie z art. 21 ust. 4a ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu 

ścieków, Burmistrz przekazał opracowany przez PGKiM Sp. z o.o. plan Dyrektorowi 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie 

w Rzeszowie do zaopiniowania. Plan został zaopiniowany. Przewodnicząca RM zwróciła się do 

Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. 

Przewodniczący komisji radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. W dyskusji głos zabrał radny Łukasz Serafin zadając pytanie czy 

ten plan wszedł już w życie. Odpowiedzi udzielił Mieczysław Nalepa - kierownik Referatu SK, 

informując, iż zgodnie z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu 

ścieków, rada gminy ma 3 miesiące na podjęcie uchwały zatwierdzającej ten plan. Jeżeli takiej 

uchwały w tym terminie nie podejmie, no to jest on podstawą do jednorazowego zatwierdzenia 

taryfy. Więc on nie wszedł w życie, ale dobrze jest go zatwierdzić. Następnie radny Łukasz Serafin 

zapytał, kiedy ten plan został złożony. Kierownik Mieczysław Nalepa odpowiedział, ze pierwsza 

data złożenia tego planu to 20 luty 2024r. Kolejnym zadanym pytaniem radnego było dlaczego ten 

plan nie był podejmowany w terminie. Odpowiedzi udzielił kierownik Mieczysław Nalepa 

wyjaśniając, iż złożony plan nie spełniał wymogów formalnych, został oddany do poprawki  

i wpłynął ponownie poprawiony w marcu. Wówczas kończyła się VIII kadencja RM w związku  

z powyższym termin przesunął się do maja, natomiast w maju była propozycja wprowadzenia go 

pod obrady rady, ale został zdjęty przez obecną radę z porządku obrad. W dyskusji głos zabrał 

burmistrz: „…nie wiem czy Pan Radny, przypomina sobie atmosferę w jakiej został plan zdjęty  

z porządku obrad. Była tam informacja, że on może wpływać znacząco na wzrost ceny wody  

i ścieków i Państwo podjęliście decyzję, że nie będziecie jakby wniosku przedsiębiorstwa 

rozpatrywać, żeby nie obciążać mieszkańców, znacznymi opłatami za wodę i ścieków, bo 

informacja była taka, że w wyniku przyjęcia tego planu, ta cena wody i ścieków może skutkować 

wzrostem o 50% w każdym przypadku. Dlatego plan został zdjęty z porządku obrad i myśmy razem 

z Panią Przewodniczącą, po rozmowie z Radnymi uzgodnili, że wystąpimy do prezesa PGKiM-u  

z takim wnioskiem, aby pochylił się jeszcze raz nad taryfami, taryfami, które wynikają, między 

innymi, z tego planu i przedstawił propozycję, która będzie bardziej akceptowalna później do 

wsparcia ze strony Gminy, bo taryfy dalej, zatwierdzają Wody Polskie. To zostało przez Prezesa 

zrobione i wniosek taryfowy nowy został złożony do Wód Polskich…”. W dalszej dyskusji radni 

poruszali kwestię nieprzyjęcia planu we wcześniejszym terminie oraz czy to działanie nie będzie 

rzutowało na analizę taryf przez spółkę Wody Polskie. Przewodnicząca RM zamykając dyskusję, 

zwróciła się do radnych o aktywne uczestnictwo w pracach komisji RM. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VII/64/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE  WIELOLETNIEGO PLANU ROZWOJU I MODERNIZACJI URZĄDZEŃ 

WODOCIĄGOWYCH I URZĄDZEŃ KANALIZACYJNYCH NA LATA 2024 – 2027 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) Barbara Jaskot, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław 

Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Tomasz Dziemianko, Anita Nowotko-Chmielowiec 
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BRAK GŁOSU (3) Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

Ad.5. Zapytania i wnioski mieszkańców. 

W punkcie zapytania i wnioski mieszkańców nikt nie zabrał głosu. 

Ad.6. Wolne wnioski i informacje. 

Głos zabrali: 

- Przewodnicząca RM poinformowała, że do Biura Rady Miejskiej wpłynął wniosek od firmy 

„Transdźwig”, w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Panem 

Stanisławem Rawskim i zostanie on skierowany do rozpatrzenia przez merytoryczną Komisje RM. 

Następnie poinformowała, iż między sesjami został utworzony Klub Radnych w składzie Tomasz 

Dziemianko, Łukasz Serafin, Anita Nowotko-Chmielowiec. Przewodniczącym Klubu „Wspólne 

Sprawy” został Pan Tomasz Dziemianko.  

- Radny Tomasz Dziemianko zwrócił się z prośbą o przyjrzenie się oznakowaniu chodnika i ulicy 

przy rondzie łącznik ul. Kwiatkowskiego z ul. Kościuszki, ponieważ, jak wynika z oznakowania, 

pierwszeństwo ma ścieżka rowerowa i bardzo często dzieci, bądź też osoby poruszające się na 

rowerze, wybiegały prosto na ulice Kwiatkowskiego. Zaproponował, aby umieścić w tym miejscu 

znak koniec ścieki rowerowej. Kolejno zgłosił, iż zgodnie ze statutem gminy jako Klub Radnych, 

chcieli zgłosić członków do komisji merytorycznych: Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Osobą wyznaczoną do komisji została Pani Anita Nowotko-Chmielowiec.  

- Radna Anita Nowotko-Chmielowiec zwróciła się z prośbą o usunięcie z placu zabaw przy 

Przedszkolu Nr 1, niebezpiecznych, starych i zagrażających bezpieczeństwu dzieci urządzeń do 

zabaw. Do pytania dołączył radny Łukasz Serafin podtrzymując, iż te urządzenia muszą być 

usunięte w trybie natychmiastowym, jednocześnie zawnioskował, aby urządzenia, które będą 

mogły zostać naprawione zostały wyremontowane i oddane do użytku.    

- Radny Marian Tomczyk zwrócił się z pytaniem, czy wpłynęła odpowiedź z Wód Polskich na 

pismo, które skierowała gmina wraz z Tarnobrzegiem, Baranowem Sandomierskim w sprawie 

udrożnienia rzeki Trześniówka.  

- Burmistrz Wiesław Ordon udzieli odpowiedzi na zadane pytania, poinformował, iż w sprawie 

oznakowania przy wylocie z ul. Kwiatkowskiego na ul. Kościuszki, taka sama informacja wpłynęła 

od Policji i jest w trakcie analizy. W kwestii urządzeń na placu zabaw przy Przedszkolu nr 1, po 

objazdowej Komisji Oświaty, została podjęta uchwała RM o zaprojektowanie nowego placu 

zabaw. Gmina podjęła działania, których celem jest znalezienie znaczących środków na budowę 

placu zabaw. Zostanie złożony wniosek do LGD, nabory będą prawdopodobnie w grudniu, co 

powinno dać szansę na podpisanie umowy z Urzędem Marszałkowskim około połowy 2025 roku. 

W kwestii pisma kierowanego do Wód Polskich na chwilę obecną nie wpłynęła żadna odpowiedź.  

- Radny Damian Wolan zwrócił się z pytaniem, czy jest możliwość postawienia jednej latarni na 

ul. Różanej oraz przypomniał o problemie naprawy nawierzchni na ul. Kolnica i uzupełnienia 

ubytku łącznika ul. Borowej z Siarkową.  

- Radni Łukasz Serafin i Tomasz Wolan o godz. 17.20 opuścili salę obrad. Na sali obecnych było 

12 radnych.  

- Radny Stanisław Skimina zwrócił uwagę, iż wiadukt na drodze krajowej nr 9 w Chmielowie 

służący dla ruchu pieszo-rowerowego, ma nieczynne oświetlenie od dłuższego czasu i mieszkańcy 

ul. Lipowej proszą o wystąpienie do dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o jego naprawę. 

- Burmistrz Wiesław Ordon udzieli odpowiedzi na zadane pytania. Poinformował, iż złożone 

wnioski przez radnego Pana Damiana Wolana mają charakter inwestycyjny i nie ma takich zadań 
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w budżecie gminy a realizacja tych przedsięwzięć wymaga albo dokumentacji projektowej albo 

zgłoszeniowej i to wymaga środków. Dodał, iż nie odpowie na to pytanie, czy gmina jest wstanie 

podjąć się tego zadania. W kwestii wniosku Pana Stanisława Skiminy, burmistrz po raz kolejny 

wystąpi z pismem do Generalnej Dyrekcji. 

Ad.7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że sprawozdanie burmistrza obejmujące okres od  

22 sierpnia do 20 września 2024 r. było zamieszczone na eSesji, celem wcześniejszego zapoznania 

się. Następnie zwróciła się do radnych o zadawanie pytań w związku z informacją (sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu). Pytań nie było.  

Ad.8. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że w okresie między sesjami nie wpłynęła żadna  

interpelacja ani zapytanie.  

Ad.9.Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodnicząca Rady Beata Kosior, podziękowała 

wszystkim za udział w obradach, po czym ogłosiła zamknięcie VII sesji Rady Miejskiej w Nowej 

Dębie IX kadencji. 

 

 

Przewodnicząca Rady 

       Beata Kosior 
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